

## The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, Macau Branch 香港上海滙豐銀行有限公司 (澳門分行)

Branch 分行: Date 日期:

# Connected Party Information Update Form (Power of Attorney/ Guarantor/ Additional Card holder/ Guardian) 關係人資料更新表格 (獲授權人/ 擔保人/ 附屬卡持有人/ 監護人)

Please return your completed form either (1) by mail to The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, 639 Avenida da Praia Grande, Macau - SD Department, or (2) by visiting your nearest HSBC Branch. 請將已填妥的表格 (1) 寄回澳門南灣大馬路 639 號 「香港上海滙豐銀行有限公司」 營運服務部收,或 (2) 交回就近滙豐分行。 Note 注意:All fills must be completed with Block Letters and put 「✔」 where it's appropriate 所以欄位必須以正楷填寫及在空格上加上「✔」。

### Relationship Details with account holder 與戶口持有人之關係資料

Type of Connected Party 關係人種類:

Guardian 監護人 (A) Guarantor 擔保人 (G) Power of Attorney 獲授權人 (5) Additional Card Holder 附屬卡持有人 (E) Relationship with the Account Holder 與戶口持有人之關係:

#### Personal Details 個人資料

Title 稱謂: Mr 先生 Mrs 太太 Miss 小姐 Ms 女士 Gender 性別: Female 女 Male 男

Surname 姓氏拼音:

Given Name 名字拼音:

Middle Name 中間名: Please input N/A if not applicable 如不適用請輸入 N/A.

Chinese Name 中文全名:

Please input N/A if not applicable 如不適用請輸入 N/A.

Former Name 曾用姓名: Please input N/A if not applicable 如不適用請輸入 N/A.

Other Name 其他姓名: Please input N/A if not applicable 如不適用請輸入 N/A.

Place of Birth 出生地: Date of Birth 出生日期:

#### Identification Document Details 身份證明文件資料

Nationality 國籍 (1): Multiple Nationality 其他國籍 Yes 有 No 沒有

Nationality 國籍 (2): Nationality 國籍 (3):

#### ID Type 身份證明文件類別:

Macau Permanent Resident Identity Card

Hong Kong Permanent Identity Card

澳門特別行政區永久性居民身份證 (I) 香港永久性居民身份證 (X)

Macau Non-Permanent Resident Identity CardHong Kong Identity Card澳門特別行政區非永久性居民身份證 (I)香港居民身份證 (X)

Exit / Entry Permit for Travelling to and from HK and Macau

Passport, issued by

ID No. 身份證號碼: Expiry Date 有效日期:

#### Contact Details 聯絡資料

#### Residential Address住宅地址

Type and name of street, number Country / Territory

街道類型及名稱、門牌編號 國家/地區

Name of building, number of phase or block District

Number of floor, flat, side Postal Code (for overseas address only)

樓層、樓座、邊 郵政編號 (只適用於海外住址)

#### Terms and Conditions 條款與細則

#### Processing, collection, and disclosure of Personal Information 處理、收集及披露個人資料

By signing below, I hereby confirm that the details given by me are correct and I agree, that the HSBC Group may collect, use, share and transfer to any jurisdiction outside of the Macau S.A.R., relevant information about me, my transactions and my relationships with the HSBC Group to meet any requirements, either regulatory, legal or otherwise. Any information processed in such manner shall be protected by a strict code of secrecy and security which all members of the HSBC Group, their staff and third parties are subject to. In addition, I waive to the bank's duty of secrecy and agree (where applicable) to the potential tax withholding requirements thereunder. I acknowledge and agree that I shall be given the right to request access and correction of any of the Personal Data. Any request may be made in writing and addressed to The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, Macau Branch 639 Avenida da Praia Grande, Macau, or to PO Box 476, Macau. All as better detailed in the HSBC's Privacy and Security Statement that may be accessed at any time on https://www.hsbc.com.mo/privacy-and-security/. By signing this application form, I confirm that I have read, agreed and consented to such processing, collection and disclosure of my personal information described herein and in the HSBC's Privacy and Security Statement.

透過在下方簽名·本人同意滙豐集團可收集、使用、分享及轉移任何與本人、本人的交易以及本人與滙豐集團的關係有關的資料到澳門特別行政區以外的司法管轄權的區域,以履行任何監管性的、法律性的或其他性質的要求。任何根據上述情況處理的個人資料將受滙豐集團成員、其員工及第三方均須遵守嚴格的保密及安全規範保護。另外,對於銀行根據可適用的條款所分享的資料·本人寬免銀行的銀行保密責任·並同意(如適用)銀行根據條款預扣稅項。本人承認並同意本人有權要求查閱及更正任何個人資料。任何要求可以書面向香港上海滙豐銀行有限公司澳門分行提出,地址為澳門南灣大馬路639號或澳門郵政編號476號。詳情請參閱私隱與保安·該等規範可隨時於以下網址查閱 https://www.hsbc.com.mo/zh-mo/privacy-and-security/。透過在下方簽名,以證明本人已閱讀及同意於上述情況下及滙豐集團聲明中的私隱與保安對個人資料的處理、收集及披露。

Agree 同意 Disagree 不同意

#### Signature and/ or Chop 簽署及 / 或蓋章

X Note: Please sign according to your signing mandate 注意:請根據閣下戶口的簽字式樣簽署。			Date 日期:	
Name of Signatory 簽名人姓名:				
Bank Use Only				
Staff ID HUBN1	HUBN2	HUBN3	Initial ID Checked SV Checked	Branch Chop

nnected party (011420